

Bestyrelsesmøde Rønhøjgård 11.11.2021. Eksternt referat

Deltagere:

John, Betty, Heidi, Anders, Vibeke, Kirsten, Bettina, Eva

Afbud:

Dagsorden og referat:

1. Godkendelse af dagsorden og valg af referent	Godkendt og Anders + Eva blev valgt.
2. Godkendelse af sidste referat	Godkendt
3. Orientering fra formanden	<p>Tilsyn: have x der har fået henvendelse fra kommunen vedrørende overbebyggelse. Vibeke og Jan har aftalt mødes med medlemmet i dennes have, så de sammen kan se huset.</p> <p>Vi har møde med Vestforbrændingen d. 1/12 og Lars og Vibeke deltager. Mødet drejer sig om affaldssortering.</p> <p>Der har været henvendelser ang. deltagelse i det "udvalg" som på generalforsamlingen fik lov til at undersøge hvordan et nyt foreningshus kan se ud. Bestyrelsen har besluttet at den gruppe som arbejder på det nu, kaldes en arbejdsgruppe og ikke et udvalg. Arbejdsgruppen vil lave en officiel indkaldelse så der kan nedsættes et officielt udvalg med de kompetencer der er brug for. Vibeke kontakter dem angående status.</p> <p>Johannes har sendt forslag til ansøgning om penge til biodiversitet fra "borgermillionen". Den er sendt.</p> <p>Vi drøftede hvad vi skulle stille op med de mange trailere der er uden nummerplade. John og Vibeke tager kontakt med den lokale betjent med henblik på at få deres hjælp til at løse problemet.</p> <p>Der er en række poser med husholdningsaffald i skraldestativet ved foreningshuset. Vibeke tømmer posen og stiller stativet ind.</p> <p>Nyhedsbrev: Vibeke laver de sidste finjusteringer til nyhedsbrev. Flemming har sponsorer og indhold klar til den ny sæson, efter generalforsamlingen.</p> <p>KBH parkeringskontrol: intet nyt. John og Betty samler op/tager kontakt så processen kan komme videre. John gensender de materialer vi tidligere har drøftet i bestyrelsen til hele den nuværende bestyrelse.</p>

	<p>Status på den defekte brønd. Der var givet tilbud på 42.000 inkl. moms. André tilbyder at lave den til markant mindre pris, dog uden asfaltarbejde. Vi beslutter at sige ja tak til André og så står bestyrelsen for at lave en foreløbig løsning med klap-asfalt.</p> <p>Legepladsen er blevet besigtiget af Henka. De skriver at der ikke er nogen akutte problemer, men at legehuset trænger til renovering. Hvis de skal lave legehuset, koster det 30.000. André har dog påpeget problemer med gyng, men dette er ikke påtalt af Henka. Bettina tager forbi og ser på det.</p> <p>Venteliste: Anders stopper efter næste generalforsamling, så der skal findes en løsning ift. ansvar for ventelisten. Ole Sauer vil gerne stå for den og også stå for fremvisning. Bestyrelsen ser dog problem hvis samme person varetager så mange dele af processen omkring salg af haver, når han selv bor i foreningen. Det er også en mulighed at Waitly kan varetage det.</p> <p>Vi har en person på ventelisten som har været involveret i et par salg, som ikke er blevet til noget. Bestyrelsen har besluttet at ekskludere vedkommende fra ventelisten, hvis der igen opstår problemer med salg, hvor årsagen kan tilskrives denne persons opførsel.</p>
4. Regnskab/økonomi	<p>Aktivitetsudvalget: John har haft et udlæg. Der er kassebeholdning på ca. 3.500, som Lotte er ansvarlig for.</p> <p>Vibeke og Heidi fortæller efter møde med aktivitetsudvalget i går, at de vil gerne beholde kassebeholdningen for at have mønter når sæsonen starter op. (Kontanter er ikke tilgængelige i almindelig banker. Pengekassen kan stilles i pengeskabet i foreningshuset. Betty overfører til John, når der kommer bilag m.v.</p>
5. Generalforsamling	Opfølgning: Vi skal indhente tilbud på asfaltbump. Vibeke står for dette.
6. Nyt fra udvalgene	
a. Forretningsudvalget	
b. Driftsudvalget	Intet at berette
c. Byggeudvalget	Intet at berette
d. Aktivitetsudvalget	<p>Vibeke og Heidi fortæller efter møde med aktivitetsudvalget at udvalget har en række planer herunder børnearrangement, seniorfest m.m. De ansøger om 10.000 til børnearrangementet. Til senior arrangementet søger de 50 pr person (der kommer også egenbetaling). Det samme gælder sommerfesten. De planlægger desuden Sankt hans og kondibanko.</p> <p>Der var 9.000 i udvalgets beholdning i starten af året. Der står 26.000 på deres bankkonto samt deres egen</p>

	<p>kassebeholdning. De vil gerne købe parasoller m.m. Vi aftalte, at de inden udgangen af november kan få overført penge fra deres konto til indkøb. De kan henvende sig til Betty ift. beløb og skal sørge for at kvitteringer og restbeløb sendes til Betty også inden udgangen af november.</p> <p>Ift. deres ønske om beløb til sociale arrangementer: Bestyrelsen er positivt stemt overfor dette, men kan først give endeligt svar til januar, når vi skal drøfte og vedtage budget. John kommunikerer vores svar til aktivitetsudvalget.</p> <p>Fremover hører julebanko ikke under bestyrelsen men under aktivitetsudvalget. Premier til banko vil forsat blive betalt af foreningen.</p>
e. Medieudvalget	Intet at berette
f. Vandudvalg	Intet at berette
g. Vandmålere	Vi drøftede, at der skal indhentes tilbud, men der skal afklares om det skal køre som ét stort projekt eller i mindre faser. Vi indhenter tilbud fra Benny Johannes (Kirsten), og efterspørger SPH om opdateret pris (John). Vi drøfter disse tilbud i januar.
h. Vurderingsudvalget	Intet at berette
i. Venteliste	Se ovenfor, punkt 3
j. Salg	Intet at berette
k. Containergården	<p>Vibeke og Betty har haft et fint møde med Lars og Andre. Der mangler diverse værktøj, og det er aftalt at de laver en oversigt og sender anmodning med specificering.</p> <p>De drøftede desuden sikkerhed samt indretning af containergården. Det sidste skal drøftet på mødet med Vestforbrændingen 1/12.</p> <p>John nævner at Højvænge er interesseret i et samarbejde om affaldssortering. Vi drøftede det kort, og det blev nævnt at der kan være udfordringer knyttet til det. Det kan også drøftes på mødet med Vestforbrændingen 1/12.</p> <p>Vi drøftede overvågningen ift. persondataloven. Vibeke spørger den lokale betjent om lovgivning, Kirsten spørger i forbundet og vi drøfter det på mødet i januar.</p>
l. Vedligehold af fællesarealer	Intet at berette
m. Præmiehaver	Intet at berette
7. Logbog	Intet at berette
8. Årshjul	
9. Evt.	<p>På næste mødet i 13/1 januar vil John gennemgå det nye vandmålersystem.</p> <p>Vi holder desuden møde 27/1, med fokus på budget m.m. Vibeke står for forplejning.</p> <p>Desuden møder 10/2 + 10/3</p>

Mødet sluttede kl. 21.30

Næste møde er torsdag d. 13. januar

Godt hensat af bestyrelsen

Vilhelmsen